
BR-03.0012.1.4.15.2020 

Protokół Nr 38/2020 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

                                              Rady Miasta Krakowa 

                odbytego w dniu 30 listopada  2020 roku 

 w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa  w trybie stacjonarno-zdalnym   

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji  programu nakładkowego 

oraz planów zakresów zadań na rok 2021. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Oświadczenia i komunikaty. 

    

     

    Ad.1 

 Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji  programu nakładkowego 

oraz planów zakresów zadań na rok 2021. 

 

Janina Pokrywa – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa przedstawiła informację 

Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji  programu nakładkowego oraz planów 

zakresów zadań na rok 2021. 

Następnie Piotr Trzepak - Kierownik Wydziału ds. Utrzymania dokonał prezentacji programu 

nakładkowego. 

W dyskusji udział wzięli: Michał Starobrat, Krzysztof Sułowski, Łukasz Sęk, Jakub Kosek, 

Jacek Bednarz, Józef Jałocha, Andrzej Hawranek.  

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Janina Pokrywa – Zastępca Dyrektora  

Zarządu Dróg Miasta Krakowa, Piotr Trzepak - Kierownik Wydziału ds. Utrzymania, Michał 

Skrzypiec - Kierownik Działu Przygotowania Inwestycji. 

Po zakończonej dyskusji ustalono, że w terminie  do 4 grudnia godz.12.00 radni  zgłoszą  

propozycje remontów ulic w ramach programu nakładkowego, które zostaną przesłane do 

Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

Andrzej Hawranek zgłosił wniosek formalny, by materiały na posiedzenia komisji 

z wydziałów UMK ora jednostek miejskich dostarczane były radnym na co najmniej dwa dni 

przed posiedzeniem komisji.  

W głosowaniu 14 głosami „za”, przy 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się propozycja wniosku 

została przyjęta. 

 

 Ad.2 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

 

 

 



Ad.3 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

 

          Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 16.00 

zamknął posiedzenie. 

 

 

  

 

                                                                                       

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                              Jacek Bednarz 

    

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 

 
 


